



Kundeninformation gemäß Artikel 33 der Verordnung (EG) 1907/2006 (REACH)

Das Unternehmen Baier + Köppel GmbH + Co. KG in Pegnitz agiert gemäß o. g. Verordnung als Hersteller von Erzeugnissen und ist somit ein nachgeschalteter Anwender innerhalb der Lieferkette.

Gemäß Artikel 33 der Verordnung (EG) 1907/2006 (REACH) müssen Lieferanten von Erzeugnissen ihre Abnehmer informieren, wenn ein Stoff gemäß der SVHC-Kandidatenliste in einer Konzentration größer 0,1% Massenprozent in einem Erzeugnis enthalten ist.

Zum 27.06.2018 wurde Blei (CAS-Nr. 7439-92-1, EC-Nr. 231-100-4) als besonders besorgniserregender Stoff in die Kandidatenliste (SVHC-Liste) aufgenommen.

BEKA-Produkte können Erzeugnisse enthalten, bei denen Blei als Legierungselement größer 0,1% Massenprozent enthalten ist. Hiervon betroffen sind Erzeugnisse aus Automatenstahl, Aluminium- und Messinglegierungen.

Sollte sich der derzeitige Stand der Kandidatenliste (SVHC-Liste) infolge Aktualisierung ändern, werden wir selbstverständlich unserer Informationspflicht gemäß Artikel 33 der REACH-Verordnung nachkommen und unsere Kunden entsprechend informieren und im Einzelfall geeignete Maßnahmen mit Ihnen abstimmen.

Bei Rückfragen stehen wir Ihnen gerne zur Verfügung.

Mit freundlichen Grüßen

A handwritten signature in blue ink, appearing to read 'i.v. Krome', written over a light blue horizontal line.

Robert Krome

Leiter QS

Pegnitz, den 15.01.2019



Customer information according to Article 33 of Regulation (EC) 1907/2006 (REACH)

The company Baier + Köppel GmbH + Co KG in Pegnitz acts as a manufacturer of products in accordance with the above-mentioned regulation and is therefore a downstream user within the supply chain.

According to Article 33 of Regulation (EC) 1907/2006 (REACH), suppliers of products must inform their customers if a substance according to the SVHC candidate list is contained in a product in a concentration greater than 0.1% by mass.

Lead (CAS No. 7439-92-1, EC No. 231-100-4) was included in the candidate list (SVHC list) as a substance of very high concern on 27 June 2018.

BEKA products may contain products containing lead as an alloying element greater than 0.1% by mass. This concerns products made of free-cutting steel, aluminum and brass alloys.

If the current state of the candidate list (SVHC list) changes due to updates, we will of course fulfil our duty to provide information in accordance with Article 33 of the REACH Regulation and inform our customers accordingly and coordinate suitable measures with you in individual cases.

If you have any questions, do not hesitate to contact us.

Yours sincerely

A handwritten signature in blue ink, appearing to read 'R. Krome', written over a light blue horizontal line.

Robert Krome

Head of Quality Assurance

Pegnitz, 15 January 2019